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ZÁPIS  
ZE ZASEDÁNÍ VÝROČNÍ SCHŮZE DELEGÁTŮ POBOČNÉHO SPOLKU 

 
 
Výbor pobočného spolku s názvem Moravský rybářský svaz, z.s. pobočný spolek Strážnice, zapsaného 
ve spolkovém rejstříku vedeného Krajským soudem v Brně, oddíl L, vložka 18265, sídlo: Veselská 1322, 
696 62 Strážnice, IČ: 005 57 277 (dále jen „pobočný spolek“), svolal v souladu s ustanovením § 14 odst. 
7 a 8 Stanov Moravského rybářského svazu, z.s. na den 2. 3. 2024 v 9:00 hodin do sídla  spolku výroční 
schůzi delegátů pobočného spolku. 
 
Program zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku: 

1) Prezence a zahájení 
2) Schválení programu 
3) Volba zapisovatele, návrhové, mandátové a volební komise 
4) Přednesení zpráv o činnosti pobočného spolku a orgánů pobočného spolku v roce 2023 
5) Zpráva hospodáře pobočného spolku 2023 
6) Schválení účetní závěrky za rok 2023 
7) Schválení plánu hospodaření na rok 2024  
8) Volba členů výboru pobočného spolku na volební období 2024 až 2028 
9) Volba členů kontrolní a revizní komise pobočného spolku na volební období 2024 až 2028 
10) Zprávy komisí 
11) Diskuze (různé) 
12) Závěr 

 
1) Prezence a zahájení 
 

Jednatel pobočného spolku jako předsedající (řídící) zasedání svolané výroční schůze delegátů 
pobočného spolku konstatuje, že podle přiložené listiny přítomných je zasedání výroční členské 
schůze přítomno 22 delegátů pobočného spolku oprávněných volit z celkového počtu 23 delegátů 
pobočného spolku oprávněných volit, tedy většina delegátů pobočného spolku oprávněných volit 
zastupujících většinu členů pobočného spolku oprávněných volit. Výroční schůze delegátů 
pobočného spolku je schopna se usnášet, neboť je přítomna nadpoloviční většina delegátů 
pobočného spolku oprávněných volit zastupujících většinu členů pobočného spolku oprávněných 
volit.  

 
Předsedající přivítal na zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku delegáty a hosty.  
 

2) Schválení programu 
 
Navržený program zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku byl schválen s výsledkem 
hlasování:  
pro 22 zdržel se 0, proti 0, 
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  

 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Schvaluje se program výroční schůze delegátů pobočného spolku konané dne 2. 3. 2024  ve znění 
uvedeném v pozvánce na výroční schůzi delegátů pobočného spolku. 
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3) Volba zapisovatele a komisí 
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku volí zapisovatele a tříčlenné komise návrhovou, 
mandátovou a volební. 
Výbor pobočného spolku navrhuje jako zapisovatele průběhu zasedání výroční schůze delegátů 
pobočného spolku pana Michala Lankaše, který se svou případnou volbou vyslovil souhlas. Jiný 
návrh učiněn nebyl. Bylo přistoupeno k hlasování s výsledkem hlasování:  
pro 21, zdržel se 1, proti 0,  
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  

 
Výbor pobočného spolku navrhuje jako kandidáty do jednotlivých komisí: 
- Návrhové   –  Daniel Karásek 

                          Lukáš Pánik, DiS. 
                           Pavel Kašný 

- mandátové – Michal Uhrin 
                          Robert Nagyvendegi 
                          Milan Káčerek 

- volební        – Jan Kvaltín 
                          Miroslav Labuda 
                          Pavel Světlík 
 

Předsedající se dotázal delegátů přítomných na výroční schůzi delegátů pobočného spolku, zda 
jsou k uvedenému návrhu připomínky nebo doplňující návrhy. Z řad přítomných delegátů bez 
připomínek. 
Bylo přistoupeno k hlasování s výsledkem hlasování: 
- návrhové   –  Daniel Karásek                       pro 21, zdržel se 1, proti 0  

                        Lukáš Pánik, DiS.                    pro 21, zdržel se 1, proti 0 
                        Pavel Kašný                            pro 21, zdržel se 1, proti 0                . 

- mandátové – Michal Uhrin                         pro 21, zdržel se 1, proti 0  
                        Robert Nagyvendegi            pro 21, zdržel se 1, proti 0 
                        Milan Káčerek                       pro 21, zdržel se 1, proti 0 

- volební        – Jan Kvaltín                            pro 21, zdržel se 1, proti 0  
                        Miroslav Mézl                      pro 21, zdržel se 1, proti 0 
                        Pavel Světlík                         pro 21, zdržel se 1, proti 0 
 

což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
I. Zapisovatelem průběhu zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku byl zvolen 

Michal Lankaš 
II. Jednotlivé komise pro zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku byly zvoleny 

ve složení: 
-    návrhová – Daniel Karásek, Lukáš Pánik, DiS., Pavel Kašný  
-    mandátová – Michal Uhrin,  Robert Nagyvendegi, Milan Káčerek  
-    volební – Jan Kvaltín, Miroslav Mézl , Pavel Světlík  
Předsedající požádal, aby komise zvolily své předsedy a zahájily činnost.  
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4) Zprávy  
 
- Zprávu o činnosti výboru pobočného spolku za uplynulé volební období přednesl  

PaedDr. Pavel Sečka 
- Zprávu hospodáře pobočného spolku za rok 2023 přednesl  

Michal Lankaš 
- Zprávu o činnosti kontrolní a revizní komise za uplynulé volební období přednesl 

Miroslav Labuda 
- Zprávu o hospodaření pobočného spolku za uplynulé volební období přednesl  

Lukáš Pánik, DiS. 
 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k předneseným zprávám nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných 
delegátů bez připomínek. 
 
Zprávy byly výroční schůzí delegátů pobočného spolku vzaty na vědomí.  
 
 

5) Schválení účetní závěrky za rok 2023 
 
Lukáš Pánik, DiS. přednesl účetní závěrku pobočného spolku za rok 2023. 

 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k přednesené účetní závěrce nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných 
delegátů bez připomínek. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na schválení účetní závěrky pobočného spolku za rok 
2023 s výsledkem hlasování:  
pro 22,  zdržel se 0  proti 0 
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Schvaluje se účetní závěrka pobočného spolku za rok 2023 ve znění předloženém a předneseném 
na zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku. 
 

 
6) Schválení plánu hospodaření na rok 2024 

 
Lukáš Pánik, DiS. přednesl plán hospodaření pobočného spolku na rok 2024. 

 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k přednesenému plánu nějaké dotazy nebo připomínky. Z řad přítomných 
delegátů bez připomínek. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu na schválení plánu hospodaření pobočného spolku na 
rok 2024 s výsledkem hlasování:  
pro 22, zdržel se 0, proti 0 
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Schvaluje se plán hospodaření pobočného spolku na rok 2024 ve znění předloženém a 
předneseném na zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku. 
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7) Návrh kandidátů do výboru a jejich volba 

Výbor pobočného spolku navrhuje pro volební období 2024 až 2028, aby byl počet  členů výboru 
pobočného spolku  14. 

 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k přednesenému návrhu nějaké připomínky nebo návrhy. Z řad přítomných 
delegátů bez připomínek. 

 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu s výsledkem hlasování:  
Pro 22, zdržel se 0, proti 0 
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Schvaluje se pro volební období 2024 až 2028 počet členů výbor 14  

 
Předsedající informoval přítomné o skutečnosti, že aby bylo možné provést volbu nových členů 
výboru pobočného spolku s okamžitou účinností, bude nutné zkrátit dosavadní volební období 
členů výboru, které by mělo uplynout až dne 7. 3. 2024. Navrhuje proto, aby výroční schůze 
delegátů hlasovala najednou (en bloc) o odvolání všech členů výboru pobočného spolku 
s okamžitou účinností. 
 
K přednesenému návrhu nebyly ze strany přítomných delegátů vzneseny dotazy nebo připomínky.  
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu s výsledkem hlasování:  
Pro 22, zdržel se 0, proti 0 
což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Výroční schůze delegátů odvolává s okamžitou účinností všechny členy výboru pobočného 
spolku.   
Výbor pobočného spolku navrhuje jako kandidáty na členy výboru: 

1. Michal Lankaš 
2. PaedDr. Pavel Sečka 
3. Milan Káčerek 
4. Robert Nagyvendegi 
5. Roman Helísek 
6. Lukáš Pánik 
7. Daniel Karásek 
8. Zdeněk Polanský  
9. Ing. Rudolf Moravec 
10. Michal Uhrin 
11. Pavel Světlík 
12. Pavel Kašný 
13. Jan Kvaltín 
14. Jan Pytel 

kteří se svou případnou volbou vyslovili souhlas.  
Další návrhy kandidátů 0 
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Poté bylo přistoupeno k hlasování o jednotlivých kandidátech s výsledkem hlasování: 
1. Michal Lanklaš                     pro 21, zdržel se 1, proti 0 
2. PaedDr. Pavel Sečka           pro 21, zdržel se 1, proti 0 
3. Milan Kačerek                     pro 21, zdržel se 1, proti 0 
4. Robert Nagyvendegi          pro 21, zdržel se 1, proti 0 
5. Roman Helísek                    pro 21, zdržel se 1, proti 0 
6. Lukáš Pánik, DiS.                 pro 21, zdržel se 1, proti 0 
7. Daniel Karásek                    pro 21, zdržel se 1, proti 0 
8. Zdeněk Polanský                 pro 21, zdržel se 1, proti 0 
9. Ing. Rudolf Moravec           pro 21, zdržel se 1, proti 0 
10. Michal Uhrin                        pro 21, zdržel se 1, proti 0 
11. Pavel Světlík                        pro 21, zdržel se 1, proti 0 
12. Pavel Kašný                         pro 21, zdržel se 1, proti 0 
13. Jan Kvaltín                           pro 21, zdržel se 1, proti 0 
14. Jan Pytel                             pro 21, zdržel se 1, proti 0 

        což je požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 

Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 
Do 14 členného výboru pobočného spolku pro volební období 2024 až 2028 byli zvoleni: 
  

1. Michal Lanklaš                    
2. PaedDr. Pavel Sečka          
3. Milan Kačerek                     
4. Robert Nagyvendegi          
5. Roman Helísek                    
6. Lukáš Pánik, DiS.                
7. Daniel Karásek                    
8. Zdeněk Polanský                 
9. Ing. Rudolf Moravec           
10. Michal Uhrin                        
11. Pavel Světlík                        
12. Pavel Kašný                         
13. Jan Kvaltín                           
14. Jan Pytel                              

kteří vyslovili se svou volbou jako členů výboru pobočného spolku souhlas 
 
8) Návrh kandidátů do kontrolní a revizní komise (KRK) a jejich volba 

Výbor pobočného spolku navrhuje pro volební období 2024 až 2028, aby počet 5 členů KRK zůstal 
zachován. 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k přednesenému návrhu nějaké připomínky nebo návrhy. Z řad přítomných 
delegátů bez připomínek. 
Výbor pobočného spolku navrhuje jako kandidáty na členy KRK: 

1. Miroslav Labuda 
2. Miroslav Mézl 
3. Ing. Jozef Varjan 
4. Mgr. Zdeněk Běhal 
5. Zdeněk Svoboda 

kteří se svou případnou volbou vyslovili souhlas.  
Další návrhy kandidátů 0 
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Poté bylo přistoupeno k hlasování o jednotlivých kandidátech s výsledkem hlasování: 
1. Miroslav Labuda                     pro 21, zdržel se 1, proti 0 
2. Miroslav Mézl                         pro 21, zdržel se 1, proti 0 
3. Ing. Jozef Varjan                     pro 21, zdržel se 1, proti 0 
4. Mgr. Zdeněk Běhal                 pro 21, zdržel se 1, proti 0 
5. Zdeněk Svoboda                     pro 21, zdržel se 1, proti 0 

Požadovaná většina hlasů přítomných delegátů.  
 
Výroční schůze delegátů pobočného spolku schválila toto   u s n e s e n í : 

Do 5 členné kontrolní a revizní komise pobočného spolku pro volební období 2024 až 2028 byli 
zvoleni : 

1. Miroslav Labuda 
2. Miroslav Mézl 
3. Ing. Jozef Varjan 
4. Mgr. Zdeněk Běhal 
5. Zdeněk Svoboda 

teří vyslovili se svou volbou jako členů KRK pobočného spolku souhlas. 
 

9) Zprávy komisí 
 
Za návrhovou komisi přednesl zprávu Daniel Karásek 
Za mandátovou komisi přednesl zprávu Michal Uhrin. 
Za volební komisi přednesl zprávu Jan Kvaltín 
 
Předsedající se dotázal delegátů přítomných na zasedání výroční schůze delegátů pobočného 
spolku, zda jsou k předneseným zprávám nějaké dotazy či připomínky. Z řad přítomných delegátů 
bez připomínek. 
 
Zprávy byly schůzí delegátů pobočného spolku vzaty na vědomí.  
 

 
10) Diskuze (různé) 
 

V rámci diskuze byly projednány příspěvky: 

 

- Na svých zasedáních se neustále zabývat možnostmi, které by vedly 

k vybudování rybníka na pozemcích zakoupených PS MRS Strážnice.(Na 

Pazderňách) – předseda PS PaedDr.Pavel Sečka 

 

- Nadále věnovat maximální pozornost prací s mládeží. V této souvislosti hledat 

možnosti k vybudování rybářské základny, která by především sloužila pro 

tuto činnost.- Michal Uhrin 

 

- Věnovat  pozornost a nadále zkvalitňovat organizační a kontrolní činnost 

v oblasti efektivnějšího využívání pracovní činnosti na všech úrovních.– 

předseda KRK Miroslav Labuda 

 

- S okamžitou platností zahájit jednání, které povede k osamostatnění 

hospodaření na vodní nádrži Kejda. . předseda PS PaedDr. Pavel Sečka 
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- Zjistit podmínky pro obnovení spolupráce s SRS na revíru Mlýnky. – hospodář 

Michal Lankaš 

 

 

- Při pořádání rybářských závodů a společenských akcích dbát na zásady 

hospodaření se svěřeným zbožím a finančními prostředky.  

- – ekonom Lukáš Pánik, DiS. 

 

- Důsledně dbát na dodržování řádného předání zboží, průběhu jeho prodeje a 

jeho předání na základě řádné inventury a předávacího protokolu. – předseda 

KRK Miroslav Labuda    

 

- V místních skupinách věnovat  pozornost  pracovní činnosti a jejího 

efektivního využívání. Předseda PS PaedDr. Pavel Sečka 

 
 

 
 
11) Závěr 

 
V 13:00 hodin předsedající ukončil zasedání výroční schůze delegátů pobočného spolku.  

 
 
Tento zápis byl vyhotoven ve Strážnici dne 2. 3. 2024 
 
 
 
 
_________________________________ 
Zapisovatel 
 
 
 
 
_________________________________ 
předseda mandátové komise  
zvolený výroční schůzí delegátů 
 
 
 
 
_________________________________ 
předsedající zasedání výroční schůze delegátů 
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Návrh na usnesení 
Konference delegátů PS MRS Strážnice konané dne 2. 3. 2024 

 

 

 

 
1. Konference delegátů  schvaluje: 

 

- Zprávu o činnosti HV PS MRS Strážnice za rok 2023 

 

- Zprávu hospodáře za rok 2023 

 

- Zprávu o finančním hospodaření PS MRS Strážnice za rok 2023 

 

- Finanční rozpočet PS MRS Strážnice na rok 2024 

 

- Plán práce KRK PS MRS Strážnice na rok 2024 

 

- Vytvoření „Vodního fondu“, který bude financován z příspěvku každého člena 

staršího 15 let a to ve výši  250,- Kč s platnosti od 1. 4. 2024 pro období od 

roku 2025. 

 

- STATUT investičního fondu názvem „Vodní fond“, kterým se bude řídit 

nakládání s finančními prostředky do fondu vložených. 

 

- Začlenění revírů Bzenecký rybník, Tasovský rybník a Lipovský rybník do 

revíru MRS 

 

 

 

 

 

 

 

2. Výroční konference bere na vědomí: 

 

- Zprávu o činnosti KRK PS MRS Strážnice za rok 2023 

 

- Zprávu o činnosti PS v práci s mládeží za rok 2023    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

- Výsledky voleb do hlavního výboru PS MRS Strážnice a KRK PS MRS 

Strážnice 

 (viz zápis volební komise) 
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3. Výroční konference ukládá: 

 

     Hlavnímu výboru.  

 

- Na svých zasedáních se neustále zabývat možnostmi, které by vedly 

k vybudování rybníka na pozemcích zakoupených PS MRS Strážnice.(Na 

Pazderňách) 

 

- Nadále věnovat maximální pozornost prací s mládeží. V této souvislosti hledat 

možnosti k vybudování rybářské základny, která by především sloužila pro 

tuto činnost. 

 

- Věnovat  pozornost a nadále zkvalitňovat organizační a kontrolní činnost 

v oblasti efektivnějšího využívání pracovní činnosti na všech úrovních. 

 

- S okamžitou platností zahájit jednání, které povede k osamostatnění 

hospodaření na vodní nádrži Kejda. 

 

- Zjistit podmínky pro obnovení spolupráce s SRS na revíru Mlýnky. 

 

 

 

 

 

     Hlavnímu výboru a výborům MS. 

 

- Při pořádání rybářských závodů a společenských akcích dbát na zásady 

hospodaření se svěřeným zbožím a finančními prostředky.  

 

- Důsledně dbát na dodržování řádného předání zboží, průběhu jeho prodeje a 

jeho předání na základě řádné inventury a předávacího protokolu.     

 

- V místních skupinách věnovat  pozornost  pracovní činnosti a jejího 

efektivního využívání. 

 

 

 

 

 

 

 
                                                             ………………………………………….. 
                                                                         předseda návrhové komise 
 


